
 

RODIČOVSKÉ ZDRUŽENIE PRI MŠ Jurkovičova 

 

ZLOŽENIE RODIČOVSKÉHO ZDRUŽENIA V ŠK. ROKU 2023/2024 

 

PREDSEDA:  Mgr. DRAHOMÍRA PARNIČANOVÁ 

HOSPODÁR :  EVA DIMOV  

ZAPISOVATEĽ : Mgr. IVETA ONDREJOVÁ  

 

 Členovia RZ: 

 1.trieda: Mgr. Radana Zbihlejová  

 2.trieda: Bc. Miriama Tirdiľová  

 3.trieda: Bc. Filip Bugoš Filip (zástupca Mgr. Branislav Brunner) 

 4.trieda: Adriana Pavelková  

 5.trieda: Ing. Anna Petruščáková  

 6.trieda: Mgr. Iveta Ondrejová  

 7.trieda: Verčimák Vladimír 

 8.trieda: Mgr. Adrián Latta  

 9.trieda: Mgr. Drahomíra Parničanová  

 10.trieda: Mgr. Simona Benčeková  

 11.trieda: Dimov Eva 

 12.trieda: Mgr. Barbara Semanco  

 

 

 

 

 

 

 



ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA RODIČOVSKEJ RADY RODIČOVSKÉHO ZDRUŽENIA 

PRI MŠ NA JURKOVIČOVEJ ULICI 17, PREŠOV, ZO DŇA 11.03.2024 

PROGRAM:  

1/ Otvorenie stretnutia, privítanie triednych zástupcov, podpísanie prezenčnej listiny 

2/ Predstavenie nového vedenia MŠ 

3/ Informácie o stave účtu ZRPŠ 

4/ Ďalšie návrhy + diskusia 

5/ Záver 

 

Ad1/ 

Stretnutie Rodičovskej rady /ďalej len RR/ sa uskutočnilo za účasti 9 členov RZ                               

a                       1 zástupcu (pán Brunner) pod vedením predsedníčky – štatutára pani Parničanovej 

Drahomíry. 

Predsedníčka RR privítala prítomných členov.  

Ad2/  

Pani predsedníčka RR predstavila Rodičovskej rade  novú riaditeľku MŠ – pani                                 

PaedDr. Valériu Volkovú. Pani Danka Veselovská pokračuje vo funkcii zástupkyňe materskej 

školy. 

Ad3/  

Hospodárka pani Dimov informovala RR o stave účtu ZRPŠ, ktorého aktuálny zostatok 

ku dňu konania zasadnutia RR predstavuje 5069€ (na bankovom účte) a 244€ (v pokladni). 

V tomto vstupe bol prehodnocovaný aj ďalší postup v prípadoch nezaplatenia 

príspevku ZRPŠ. Vedeniu MŠ, predsedovi ZRPŠ i členom RR totiž záleží na tom, aby platiči 

nedoplácali na neplatičov.  

Ad4/ 

Ďalšie informácie od vedenia MŠ: 

- Fotografovanie  “JARNÁ EDICIA“ zastreší nová fotografka p. Katarína Nedoroščíková 

Kaňuková, 

- vedenie MŠ plánuje zveľadiť školský areál s cieľom lepšieho využitia outdoorových 

aktivít: spomenuté boli plány ako revitalizácia prázdnej asfaltovej plochy v hornej časti 

exteriéru MŠ, náučné tabule rozmiestnené v areáli MŠ, activity boards a i. 

 

  



Ad5/ 

 Predsedníčka poďakovala prítomným rodičom za účasť. Dohodli sme sa na pravidelnej 

online komunikácii v prípade akýchkoľvek návrhov.  

 

 

V Prešove dňa 11.03.2024 

 

Zápisnicu spísala       Zápisnicu kontrolovala 

Iveta Ondrejová                                                                                         Drahomíra Parničanová

     

 

  

 

 

 

 

 


